
ERC no veu b� el possible conveni per la guarderia

El cap de llista d'ERC de Cam�s, Josep Jordi, va criticar ahir que els alcaldables de CiU de Cam�s i de Banyoles

vulguin pactar un conveni perqu� els banyolins puguin dur la mainada a la futura llar d'infants de Cam�s, i es va

mostrar perplex pel fet que el cap de llista convergent banyol�, Miquel Noguer, ho justif iqui apelálant a la

capitalitat comarcal que ha d'exercir Banyoles.ÒJo entenc que la capitalitat s'ha d'exercir just a l'inrev�s, o sigui,

que els de Cam�s pogu�ssim rec�rrer als serveis de BanyolesÓ, va declarar ahir. ERC de Cam�s, a l'oposici�,

sempre s'ha mostrat contrari a la construcci� de la llar d'infants perqu� no hi ha prou naixements al municipi i

temen que costar� molt de mantenir. De la seva banda, Banyoles pateix un d�f icit de places de llar d'infants, que

en par t es resoldria amb la de Cam�s. Junts per Banyoles va criticar dimar ts aquesta possibilitat, en entendre

que els problemes de Banyoles no es poden resoldre acudint als pobles ve�ns

R.E.
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